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Nr. Vraag Partij Antwoord

1

- Pag 3: zijn er cijfers van het aantal 
auto's in 2018 en 2019?

SGP Zijn op dit moment van antwoorden niet voorhanden. Deze vraag zal uitgezet worden bij de 
SWEK. Zodra dit antwoord beschikbaar is zal dat met u gedeeld worden.

2

- Pag 4: in de juni sessie sprak de 
wethouder over Regiodeal van 2,5M. 
Die is nog maar 800k? Graag toelichting 
wat hier is gebeurd.

SGP In Juni was nog geen duidelijkheid over de verdeling van de nog te verdelen regiodealgelden van 
in totaal 2,5 mln. De wethouder heeft toen aangegeven dat dit project gerede kans maakte om 
hieruit een forse bijdrage te ontvangen. Er is niet aangegeven dat de totale pot van 2.5 mln aan 
dit project toegekend zou worden. Nadere besluitvorming over de 2.5 mln heeft geresulteerd in 
een toekenning voor dit project van 1 mln euro inclusief btw, de bedragen in de businesscase 
gaan uit van ex btw. Dat is in totaal 800.000 Euro.

3

- Er wordt niet gesproken over kosten 
shuttle; gaan bezoekers hiervoor apart 
betalen of blijft gemeente die 
voorschieten? Igv gemeente: welke 
kosten zijn hiermee gemoeid obv het 
aantal parkeerders in de business case?

SGP De shuttle is (financieel) uit de businesscase van het transferium gehouden. Voor dit last-mile 
vervoer zal een aparte businesscase opgezet moeten worden door de SWEK omdat zij ook de 
exploitatie hiervan op zich moeten nemen.
Voor dit last-mile vervoer zal dus, door de toerist, apart betaald moeten worden aan de SWEK.


